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INTERPELACJA 

w sprawie eko drona 

 

W związku z wieloma zapytaniami mieszkańców zwłaszcza tych, których dotyczy problem 

smogu w naszym mieście, chciałbym żeby udzielić mi więcej informacji  związanych z działaniami                

z wykorzystaniem eko drona, o którym wszyscy to dowiedzieliśmy na początku tego roku. 

Mieszkańcy najbardziej zainteresowani są np. takimi danymi jak: 

 Jaka jest w roku obecnym sumaryczna ilość zdarzeń wykrytych przez eko drona? 

 Jakie kary są zastosowane wobec sprawców wykroczeń dot. działań eko drona (ilość 

wystawionych pouczeń i mandatów w okresie tego roku)  

 Na jakich obszarach miasta najczęściej wykorzystywany jest nasz eko dron (np. dzielnice) 

 Jak często wykorzystywany jest eko dron w skali np. tygodnia (ile godzin jest w locie)? 

 Ilu strażników miejskich zostało przeszkolonych do obsługi eko drona? 

 

                                                                                                                         z poważaniem 

Michał Lewandowski 
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